

# FAITH IN ACTION 信德行動

*A New Model for a New Era* 新年代的一個新模式



*“Faith in Action” is a program model introduced in 2018 by Knights of Columbus to guide the Order’s activities world-wide.*

*“Faith in Action” has four major categories: Faith, Family, Community and Life, representing the main priorities as an Order:*

- *The primary goal is to strengthen men and their families in Catholic faith,*
- *the knights also emphasize the vital role that a devout and loyal family plays in modern society,*
- *knights have a mission to spread a spirit of charity throughout out community,*
- *as Knights of Columbus and as followers of Christ, there is a “commitment to the defense of life in all its stages and in every condition”.*

*Knights of Columbus Chinese Martyrs Council is putting in every effort to develop service programs and activities to meet these challenges. How can you help us?*

「信德行動」是哥倫布騎士會在 2018 年啓動的新項目模式，作為全球各屬會推行活動的指引。

「信德行動」有四大分類：就是『信仰』，『家庭』，『社區』和『生活』，代表著騎士會服務的主要領域：

- 首要目的是加強培育男士和他們家庭的天主教信仰，
- 騎士兄弟們要認真認識到在這現代化社會裏，一個虔誠信主和信守忠貞的家庭至關重要，
- 騎士兄弟負有使命，向社區傳揚行善的精神，
- 作為哥倫布騎士，亦是基督的追隨者，要堅定承諾在任何環境下，捍衛生命的每一個階段。

哥倫布騎士中華殉道聖人屬會積極致力推廣活動和服務，面對這些挑戰。你可以怎樣幫助我們？

*For more detailed information about “Faith in Action” please refer to <https://www.kofc.org/en/programs/index.html>*